

⚠ DANGER

Indicates a hazardous situation which, if not avoided, WILL result in death or serious injury.

⚠ DANGER

Risk of carbon monoxide poisoning resulting in personal injury or loss of life.

Fuel burning equipment has a potential of producing lethal levels of Carbon Monoxide. To protect against carbon monoxide exposure, always,

1. Have your heating equipment installed by a heating professional
2. Have your heating equipment serviced annually by a heating professional
3. Install Carbon Monoxide detectors on all levels of your home

For more information pertaining to the effects and prevention of Carbon Monoxide poisoning, visit the Environmental Protection Agency website at <http://www.epa.gov/iaq/pubs/coftsht.html>, or email us at info@ecrinternational.com.

IMPORTANT INSTRUCTIONS

READ BEFORE INSTALLATION

CONTENTS ARE CONSIDERED PERMANENT

PART OF YOUR SYSTEM RETAIN FOR FUTURE REFERENCE

AFFIX ON OR ADJACENT TO THE UNIT

- * **THIS SIDE UP ↑**
- * **TRUCK FROM THIS SIDE**
- * **HEAVY PRODUCT, HANDLE WITH CARE**

3761701, REV B [11/2010]

⚠ DANGER

Indique une situation dangereuse qui, si elle n'est pas évitée, ENTRAÎNERA la mort ou des blessures graves.

⚠ DANGER

Le risque d'empoisonner monoxyde de carbone a pour résultat la blessure ou la perte personnelle de vie.

Alimenter de l'équipement ardent a un potentiel de produire des niveaux mortels de monoxyde de carbone. Pour protéger contre l'exposition monoxyde de carbone, toujours,

1. Avoir votre équipement de chauffage installé par un chauffe professionnel.
2. Avoir votre équipement de chauffage entretenu annuellement par un chauffe professionnel.
3. Installer des détecteurs monoxyde de carbone sur tous les niveaux de votre maison

Se rapportant pour plus d'informations aux effets et à l'empêchement d'empoisonner monoxyde de carbone, visiter le site Web d'Agence pour la protection de l'environnement à

<http://www.epa.gov/iaq/pubs/coftsht.html>, ou nous envoyer par e-mail à info@ecrinternational.com.

INSTRUCTIONS IMPORTANTES

LIRE AVANT INSTALLATION

LES CONTENUS SONT CONSIDÉRÉS LA PARTIE PERMANENTE DE VOTRE SYSTÈME RETIENT POUR LA RÉFÉRENCE FUTURE

APPOSER SUR OU A COTE DE L'UNITE

- * **CE COTE EN HAUT ↑**
- * **LE CAMION DE CE COTE**
- * **LE PRODUIT LOURD, CONTROLER AVEC SOIN**